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Message from the Chair of the Establishment Committee of the Asian Population Association
Dr Mohammad Jalal Abbasi-Shavazi (mabbasi@ut.ac.ir) 

Dear Colleagues,

I am delighted to inform you that the first meeting of the Establishment Committee (EC) of the Asian Population Association (APA) was held at the Department of Demography of the University of Tehran (UT) during 1-4 December 2007. The inaugural meeting of the Establishment Committee was held on 1 December at the UT which was followed by two days meeting of the EC as well as a one day workshop on population issues in the Asian region. 

The EC meeting produced a draft Constitution and made decisions on the APA membership drive as well as the Nomination Committee for the upcoming election of the Council of the association. People who consider themselves specialists on population issues in Asia should consider applying for membership. Please visit http://www.iussp.org/Announcements/news.php to read the documents related to the first EC meeting in Tehran. 

The next meeting of the EC will be held at the College of Population Studies at the Chulalongkorn University during 28-30 May 2008. 

We are delighted that the idea of an Asia wide population association has materialised and we hope to be able to have the APA in place very soon.



Message du président de la commission d'établissement de l'Asian Population Association, le Dr Mohammad Jalal Abbasi-Shavazi (mabbasi@ut.ac.ir): 

Chers Collègues, 

Je suis heureux de vous informer que la première réunion de la commission d'établissement (CE) de l'Asian Population Association (APA) a eu lieu au Département de Démographie de l'Université de Téhéran (UT) du 1 au 4 décembre 2007. La réunion inaugurale du Comité d'établissement le 1er décembre, à l'UT qui a été suivie de deux jours de réunion de la CE ainsi que d'un atelier d'une journée sur les questions de population dans la région asiatique. 

La réunion du CE a produit un projet de Constitution et pris des décisions sur une campagne d'adhésion pour l'APA ainsi que le Comité de nomination pour la prochaine élection du Conseil de l'association. Toutes les personnnes qui se considèrent comme des spécialistes sur les questions de population en Asie devraient envisager l'adhésion à l'APA. Pour lire les documents liés à la première réunion de la CE à Téhéran veuillez consulter http://www.iussp.org/Announcements/news.php . 

La prochaine réunion du CE se tiendra à l'Université Chulalongkorn du 28 au 30 mai 2008. 

Nous sommes ravis que l'idée d'une large population Asie association soit concrétisée et nous espérons être en mesure de finaliser la mise en place de l'APA prochainement.

Best wishes
Bien cordialement 

Best wishes,
Jalal Abbasi 
Chair of the Establishment Committee
Asian Population Association
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